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SE-BRM.0012.2.3.2025                     PROJEKT                 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 20 marca 2025 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 20 marca 2025 roku, w godzinach 8:30 – 8:38 w sali posiedzeń RMiG 

w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 5 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Iwona Kosmalska 

2. Marta Kowalczyk 

3. Dorota Łuczak 

4. Sebastian Stein 

5. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczył radca prawny Urzędu MiG Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Stein otworzył posiedzenie i powitał zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik do 

protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z pismem NSZZ Listonoszy Poczty Polskiej. 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 20.02.2025r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

 

3. Zapoznanie się z pismem NSZZ Listonoszy Poczty Polskiej. 

Radca prawny Przemysław Barczyński omówił pismo NSZZ Listonoszy Poczty 

Polskiej – List otwarty do samorządowców z dnia 17.03.2025r., stanowiące załącznik 

do protokołu. Wskazał, że pismo należy zakwalifikować jako petycję ponieważ 

spełnia wymogi formalne ustawy o petycjach. Zauważył, że Poczta Polska jest spółką 

Skarbu Państwa, dlatego nie widzi podstaw prawnych, by gmina poprzez prawo 

miejscowe mogła wpływać na działalność Poczty Polskiej. Zaproponował, 

rozpatrzenie petycji na kolejnym posiedzeniu Komisji. Członkowie Komisji przychylili 

się do propozycji radcy prawnego. 

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Brak. 



   

3 
 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Sebastian Stein 

zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                            /-/ Sebastian Stein 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


